
Stichting MCS geeft graag zijn visie op de Actieplan Digitale Connectiviteit consultatie.

MCS staat voor Multiple Chemische Sensitiviteit, zie www.stichtingmcs.nl
Bij stichting MCS hebben zich ondanks de onbekendheid inmiddels ruim 1.500 mensen gemeld. 
MCS'ers hebben last van de straling van zendmasten en mobiele telefoons. Voor personen met MCS 
geldt namelijk dat blootstelling aan een overdosis (zendmast)straling de MCS verergert, wat door 
veel wetenschappers bevestigd is.
Ik verzoek u kennis te nemen van onder meer de “International Scientific Declaration on 
Electromagnetic Hypersensitivity and Multiple Chemical Sensitivity” uit september 2015:
www.ehs-mcs.org/fichiers/1441982143_Statement_EN_DEFINITIF.pdf
www.iemfa.org/wp-content/pdf/EHS-MCS-Brussels-2015-Press-Release.pdf

Is de straling hoog dan stijgt de gevoeligheid voor chemische stoffen. Neem je deze “zendmast-
straling” weg dan verdwijnt die gevoeligheid deels of zelfs geheel.

Die schadelijke overdosis (zendmast)straling begint ver beneden de blootstellingslimieten die de 
Nederlandse overheid nu hanteert. Dat deed onze overheid in het begin bij radioactiviteit ook, 
terwijl men nu uitgelachen zou worden als men zou beweren dat radioactiviteit alleen thermische 
effecten heeft. Pas na ernstige gevolgen van straling op grote groepen onschuldige mensen die tegen 
hun wil bestraald werden heeft de overheid die mening noodgedwongen moeten bijstellen. Toen 
waren er gelukkig nog niet zo veel lobbyisten, persvoorlichters en public relations mensen met 
miljarden budgetten om overheden te bespelen.

De historie herhaalt zich. Dat komt omdat onze overheid geen enkel adviserend orgaan heeft met 
medici erin en zich daarom maar slechts richt op opwarmingseffecten. Maar de door de overheid 
gebruikte zeer oude ICNIRP geeft zelf aan geen norm te zijn, geen schade uit te sluiten en alleen 
van een eenmalige stralingsbelasting van zes minuten de opwarming van zeer fitte militairen te 
bekijken. Dat is geen basis voor levenslange permanente blootstellingen voor groepen mensen die 
een verminderde gezondheid hebben en biologische effecten ervaren.

De huidige normen voor elektromagnetische straling van bijvoorbeeld zendmasten en mobieltjes en 
andere IoT toepassingen zijn puur opgesteld om providers te beschermen tegen rechtszaken. Die 
normen hebben niets te maken met bescherming van de gezondheid van burgers.

In de hele consultatie staat niets over gezondheid. Behalve dat burgers straks gehinderd moeten 
worden iets van zendmasten te mogen vinden. Daar staan diverse procedurele aanzetten voor in de 
documenten.

De stralingsgevoeligheid is zodanig dat MCS'ers in veel omgevingen niet meer kunnen wonen 
omdat zendmasten daar te hard stralen, vaak zelfs ondanks peperdure professionele 
afschermingsmaatregelen om de straling te dempen. We vrezen daarom voor 5G. Een stapeling van 
frequenties en modulaties is ongunstig. 5G zorgt voor nog meer straling en gebruikt nog meer 
gepulste digitale stralingen tegelijkertijd en die stapeling is nooit onderzocht op 
gezondheidsaspecten. Er is nog niet eens een norm voor 5G dus hoe kan onze overheid aangeven 
dat die onschadelijk zal zijn.

De overheid zou de zwakken en degenen die niet voor zichzelf kunnen opkomen moeten 
beschermen maar dit lijkt het volstrekt tegenovergestelde. Kijkt u eens hoe EU lidstaat Cyprus dit 
doet:  www.youtube.com/watch?v=H43IKNjTvRM

MCS'ers zijn momenteel veelal veroordeeld tot een marginaal bestaan en soms zelfs uitgesloten van 
deelname aan de maatschappij. We zijn dan ook zeer huiverig voor een dekkingsplan wat 98% 
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dekking wil en inzet op draadloze technieken waarvan niemand aangeeft dat ze onschadelijk zijn en 
schade (waaronder kanker) wel aangetoond is. Waarom niet inzetten op bekabelde technologie of 
glasvezel. Wij willen geen onderdeel zijn van een medisch experiment. Stichting MCS verbaast zich 
dat hoewel de 5G standaard nog niet eens vaststaat, de overheid desondanks zo blind deze 
telecomproviders steunt ten koste van haar burgers. Sterker nog de overheid zet belastinggeld in en 
haalt het uiterste voor de telecom providers uit de kast. We zouden willen dat de overheid zich zo 
fel voor de gezondheid van burgers en de belangen van slachtoffers van deze straling inzette.

Tegelijkertijd wordt echter iedere vorm van bescherming van burgers genegeerd en totaal uitgehold. 
Gezondheid of zelfs maar afscherming maatregelen vergoeden lezen we niets over. De 
beslissingsbevoegdheid bij gemeentes weghalen en centraliseren is een slechte zaak. We zien 
slechts voorstellen voor verkeerde ontwikkelingen. De overheid hoort zijn burgers te beschermen! 
Het Europees voorzorgprincipe hoort hier ruimhartig toegepast te worden.

Economische belangen van telecom providers gaan nu onterecht boven gezondheids- belangen van 
burgers. Maar uiteindelijk komt de rekening van gezondheidsschade ook ergens terecht en moet dat 
door de maatschappij ook opgehoest worden. Uw ministerie gaat ook over klimaat maar draadloos 
vergt meer stroom dan bekabelde oplossingen.

Vergunningsvrij, dat zullen bedrijven die pesticiden maken en afval verwerkende bedrijven ook wel 
willen. Begrijpt u het gevoel dat ons overvalt?

Gezondheid en de nu al door velen waargenomen biologische effecten negeren, ondanks dat die al 
in duizenden onderzoeken vastgesteld zijn, is schandalig. We hopen dat advocaten opstaan en de 
verantwoordelijken hoofdelijk aansprakelijk stellen en pro-deo voor de rechter slepen. Helaas zijn 
MCS'ers namelijk vaak zo ziek dat hun inkomen zo daalt, dat zij niet zelf kunnen bekostigen om 
hun recht in de rechtbank te kunnen behalen.

Ik nodig u uit om uw verantwoordelijkheid te nemen en eens contact op te nemen met stichting 
MCS om zelf te zien en te ervaren hoe ellendig veel mensen noodgedwongen moeten leven die 
(mede) door deze straling ernstig ziek zijn.

Verder verwijzen wij naar de door of namens stichting EHS en vereniging CPLD ingediende visie. 
Hun reacties op deze consultatie wensen wij als hieronder geschreven en ingelast beschouwd te 
hebben.

De Nederlandse overheid sluit momenteel mensen die last hebben van MCS kil en keihard uit van 
maatschappelijke deelname. Door Wifi en zendmasten en 5G zo te promoten sluit de overheid 
straks nog meer mensen die MCS hebben uit om volwaardig deel te kunnen nemen aan de 
maatschappij. Hebben mensen die gevoelig zijn voor straling of mensen wiens aandoening 
ondragelijk wordt door deze straling volgens onze overheid straks geen bestaansrecht meer? Wat 
moeten zij van onze overheid doen als zij niet meer welkom zijn in Nederland?

Met vriendelijke groet,

Geerteke de Haas
Voorzitter Stichting MCS
Tel. 0317-612410
www.stichtingmcs.nl
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